
 

Bagsværd Skole 
Bagsværd Hovedgade 60, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 31 00 
E-mail: bagsvaerd@gladsaxe.dk 
 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
tirsdag d. 10. oktober kl. 17.30 – 20.00 
 
 
Mødeleder: Anne 
Referant: Lisbeth, souschef 
Afbud: Isaac 
 
Velkommen til de nye medlemmer: Amanda 9D - forperson og Anton 9B – næstforperson fra elevrådet. 
Caroline Faber Stuhr – deltog som gæst på mødet. 
 
1. Nyt fra:  
Skolelederen:  
- Høringssvar, skoledistrikter - Den politiske beslutning i november afventes. 
- Opsigelser, faglig leder af udskolingen og faglig leder af SFO/klub og 0. årgang. Der afventes afklaring på hvilken 
løsning der må/kan laves på den korte bane og den lange bane. Drøftelse af, hvordan det får betydning for børnene, 
at dette er en bekymring fra forældrerepræsentanterne, da vi begynder at kunne mærke aftrykket af den pressede 
økonomi. Ønske om at der kommunikeres ud, når der er lavet løsninger.  
 
Formanden: 
- BUU vil gerne omlægge deres møder med skolerne. Fremover vil de mødes med flere skoler på samme tidspunkt. 
Bagsværd er sammen med Stengård og Skovbrynet. 
Emil har modtaget ny dato: 8. maj 2024 kl.16. da det først indkaldte lå i november 2023. 
 
Eleverne:  

- Har ikke nogen punkter.  
Er kommet godt i gang og har haft to møder siden skolestart og skal på GXU til møde i morgen. Eleverne 
har en oplevelse af, at de kommet godt fra start siden august. 
 

Øvrige:  
-  Når BUU har truffet beslutningen om skoledistrikterne og hvis det betyder at der skal være 4 klasser ved kom-
mende indskrivning. Får det betydning for skolens økonomi? Tages op igen efter BUUs november møde, når svaret 
kendes. Skolebestyrelsen vil kæmpe mod 4 klasser, da vi tidligere af Michael Mariendal er blevet lovet garanti for at 
overholde kapaciteten på vores 3-sporede skole. 
 
Input fra forældre: 
- Spørgsmål fra en forælder: findes en retningslinje for rygning, alkohol mm. Det ligger i kommunens politik.  
- Spørgsmål fra en forælder: må man gå med ind på skolen om morgenen i indskolingen: Det må man frem til 7.50 
og man skal aflevere i morgenpasningen. 
- Spørgsmål fra en forælder: Udfordring – er der taget stilling til om 3. årgang skal være på Fortet igen. Der er evalu-
eret på sidste års erfaring, og teamet fra nuværende årgang har udtalt at de glæder sig til den måned, så det er der 
ikke endegyldigt svar på endnu, da personalet skal inddrages. 
- Dørene åbner kl.7.50 om morgenen for mellemtrinet og udskolingen, da skolen først har tilsyn med eleverne fra 
kl.7.50.  
- hvor mange voksne skal der med en klasse på tur? – som udgangspunkt 2 voksne per klasse. 
- Spørgsmål om lejrskoler: der må stadig tjenes penge, se Høstfest princippet.  
 
 
2. Høstfest, evaluering  
God og hyggelig Høstfest.  
Gyserhuset var savnet, mon en klasse vil påtage sig den opgave næste år? 
En har hørt, at nogle synes det var fladt, lidt kedeligt. 
En anden kommentar – man kunne ikke mærke, at det var skolens 10 års fødselsdag. Der blev markeret ved fløde-
bolle uddeling i skoledagen. 
8. årgang knoklede og havde en god oplevelse.  
Boderne ved indskolingen oplevede det hyggeligt. 
God aktivitet, da man kom senere. 
Forældrene vil gerne byde ind med ideer til andre boder. Vil gerne involveres mere.  
Svært at få børnene med hjem. 
Ros for den geografiske placering af boderne. 
Måske kan skolebestyrelsen have t-shirts på næste år og så samtidig være i boden. 
Musik savnes, det behøver ikke at være levende musik. Kan forældrene stille med et band? 
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Borde udenfor, hvor man kan spise sin mad. 
 
 
3. Principper for brug af digitale enheder  
Punktet udskydes til næste møde. 

 
 
 
4. Vikarforbrug (hvor meget, hvor og hvorfor???) 
Forbruget er faldet. Bla. Fordi en del støtteopgaver blev læst af vikarer sidste skoleår. 
Fraværet er ligeligt fordelt rundt på årgange og afdelinger. Når der er brug for vikar i længere perioder, så bliver 
vikaren hjulpet af team og faglig leder.  
 
 
 
5. Årsmøde og kontaktforældremøde i 2024, planlægning …   
Der er kontakforældremøde i februar og årsmøde i marts. – input til emner. 
Kontaktforældermødet: pjecen – gennemgås, hvilke opgaver kan kontaktforældrene påtage sig? 
Kan der lægges appetizere ud på AULA (videoer) 
Skal forældrene opdeles ex. i tre spor med forskelligt indhold? 
Kan mødet livestreames? 
 
Årsmødet: 
Digital dannelse 
Foredragsholder skal kunne dække 0.-9. årgang 
 
 
6. Tilsyn? Temaer i skolebestyrelsen (årshjul)   
 
Forslag: 
Hvordan løses opgaven med mindre ledelse? 
Den nye frokostordning, hvordan går det? 
Man kan invitere personale, som fortæller om en opgave ex. Minidiamant og læsevejleder 
Pædagogisk udvikling – skolebesøg. Hvordan og med hvad byder Bagsværd ind på disse møder? Læringssaloner er 
trådt i stedet for skolebesøg.  
Kan vi som skolebestyrelse gøre noget for at anerkende lærerne og pædagogerne? 
Pauser/frikvartererne 
Valgfagstimernes indhold i udskolingen 
Hvordan gør BS erhvervsskoler til et valg efter folkeskolen? Videreuddannelse – når man ønsker efterskole? 
Den kortere skoledag – ligger den godt hvor den ligger nu? Hvordan fungerer det ? 
 
 
7. Evt.  
Intet 
 
 
 
Mødelederturnus:  
Emil (august), Anne (oktober), Isaac (november), Thomas (december), Mary (januar), Poul (februar), Ole Michael 
(marts), Emil (maj), Anne (juni).  
 
Kommende bestyrelsesmøde: 
23. november 2023 
 
Punkter: 
Principper for brug af digitale enheder 
Årsmøde d.18.3. 2024 og kontaktforældremøde d.21.2. i 2024 
 
 


